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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

Készült: Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, 

Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 2025. március 12-én 15:00 

órától megtartott bizottsági üléséről 
 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terem 
 
 

Jelen vannak: Ribárszki István János bizottsági elnök 

 Varga Zsolt bizottsági tag 

 Mihókné Ribárszki Erika bizottsági tag 
 

Jelen volt 

tanácskozási joggal: Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

 Kőszegi Erzsébet Mária jegyző 

 Libor Zsoltné pénzügyi csoportvezető 

 Fekete Tiborné Települési Képviselő 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Tisztelettel köszönti a bizottsági tagokat, Polgármester Urat, Jegyző Asszonyt, Képviselő 

Asszonyt és a Pénzügyi Csoportvezetőt. 

A bizottság határozatképes, teljes létszámmal – 3 fő − jelen vannak.  

Az ülést megnyitja.  
 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Mihókné Ribárszki Erika bizottsági tagot javasolja. 
 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az ülésről 

készített jegyzőkönyv hitelesítésére Mihókné Ribárszki Erika bizottsági tagot jelölte ki. 
 

Jegyzőkönyvvezetőnek Németh Lászlónét javasolja. 
 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 3 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az ülésről készített jegyzőkönyv vezetésére 

Németh Lászlónét jelölte ki. 
 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Szavazásra bocsátja a nyílt ülés napirendi pontjait. Ki ért ezzel egyet? 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság a napirendet - 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbiak szerint fogadja el: 
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Nyilvános ülés keretében: 
1.) 2025. évi közbeszerzési terv elfogadása 

 

2.) Szociális ellátások térítési díjai felülvizsgálata 

 

3.) Közétkeztetési szolgáltatás ellátása tárgyában 

 

4.) Egyebek 

 

 

 

1.) 2025. évi közbeszerzési terv elfogadása 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Átadja a szót Polgármester Úrnak. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Tisztelettel köszönt mindenkit. Elmondja, Gádoros Nagyközség Önkormányzatának van pár 

megnyert pályázata, ami előkészítés alatt van. A Kossuth utcai csapadékvíz elvezetése, a Tót-

asszony-féle Közösségi Ház belső felújítása, a Művelődési Ház tetőzetének szigetelése, a 

belterületi utak fejlesztése: az Ady utca részleges felújítása, a Gondozási Központ energetikai 

felújítása és a Tót-asszony-féle Közösségi Ház külső felújítása. 

Az éves közbeszerzési terv elkészítésének határideje a költségvetési év elején, legkésőbb 

március 31. A közbeszerzési terv nyilvános, azt elsősorban a Közbeszerzési Hatóság által 

működtetett elektronikus közbeszerzési rendszerben közzé kell tenni. 

Elmondja, az azonos szolgáltatóval elvégeztethető tevékenységeket egybeszámítással kell 

meghatározni úgy, hogy az egyes kategóriákra a becsült érték az ÁFA nélküli nettó érték. 

Az árubeszerzések és szolgáltatások megrendelése területén nemzeti közbeszerzési értékhatárt 

elérő beszerzést nem terveznek.  

Amennyiben évközben esetleges többletforrások, új pályázati támogatások lehetőséget 

teremtenek olyan célkitűzés meghatározására, amelyhez közbeszerzési eljárás lefolytatására 

van szükség, úgy az eredeti közbeszerzési tervet módosítani kell. 

A gazdasági helyzet miatt átvette a Magyar Államkincstár az ütemezéseket. A pályázatok be 

lettek nyújtva a Magyar Államkincstárhoz, aki véleményezte a pályázatokat, de a tervek át 

dolgozását kérte, ez megtörtént, és újból beadásra kerültek, utána az Építésügyi Hatóság 

Minisztériumba kerül, és azután lehet kiírni közbeszerzésre. 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Valójában a közbeszerzési tervnek legkésőbb március 31-ig el kell készülni. Ezekkel a 

pályázatokkal élni kellene. Kételkedik abban, hogy a csapadékvíz elvezetését és a Tót-asszony-

féle Közösségi Ház beruházását meg tudják majd valósítani. Először a Magyar Államkincstár, 

utána az Építésügyi Hatóság Minisztérium, utána a közbeszerzés kiírása következik, úgy látja, 

hogy az első félévben nem jutnak el odáig, hogy kiírják közbeszerzésre a pályázatot. Sok idő 

fog eltelni a bürokrácia útvesztőin.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

A Tót-asszony-féle Közösségi Háznál az előzetes tervek jóvá vannak hagyva 2025. december 

31. napjáig.  

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnök 

A kivitelezés befejezése nagyon fontos. Kérdés, hozzászólás van-e? 
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Varga Zsolt bizottság tag: 

Egy dolog van, hogy a tervek készüljenek el. 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

További kérdés, hozzászólás nem volt.  

Szavazásra bocsátja, a 2025. évi közbeszerzési tervet. Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 
15/2025. (III. 12.) Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság határozata: 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottsága a Képviselő-testületnek megtárgyalásra, elfogadásra javasolja 

 

- a 2025. évi közbeszerzési tervet. 

 

Felelős:  Ribárszki István János a bizottság elnöke, a Bizottság véleményének 

ismertetéséért 

Határidő:  értelem szerint 

 

2.) Szociális ellátások térítési díjai felülvizsgálata 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Felkéri Jegyző Asszonyt a tájékoztatásra. 

 

Kőszegi Erzsébet Mária jegyző: 

Elmondja, a személyes gondoskodás körébe tartozó szociális ellátások ellátási formák szerinti 

intézményi térítési díjai javított táblázatát láthatja a bizottság, melyet az intézményvezető 

asszonnyal és a pénzügyi csoportvezetővel egyeztetett. A szociális étkeztetés a tavalyi 650 

Ft/fő-ről 1.255 Ft/fő-re emelkedne. A házi segítségnyújtásnak az önköltsége 475 Ft/óra, de erre 

továbbra sem kívánnak térítési díjat meghatározni. Az időskorúak nappali intézményi ellátása 

260 Ft/óra, ez a klub és ez is 0 Ft térítési díjjal van meghatározva. Változott az időskorúak 

bentlakásos ellátásának önköltsége a tavalyi 3.100 Ft/fő-ről 3.896 Ft/fő-re. Még arról döntött a 

szociális bizottság, hogy az étkeztetés nélküli bentlakás intézményi térítési díja is legyen 

feltüntetve. 

A rendelet a gyerekek napközbeni ellátásnak ellátási formák szerinti intézményi térítési díjairól 

szól, az óvoda és a mini bölcsőde vonatkozásában. Van speciális étkeztetési díj is 

meghatározva. Látják az éves számokat, az állami támogatás meghaladta a összes szolgáltatási 

költséget, ezért az intézményi gondozási díjat 500 Ft/fő-ről 0 Ft/fő-re kellene lecsökkenteni. A 

Gádorosi Manóliget Óvoda és Mini Bölcsőde igazgató asszonya is ezt a változtatást javasolta.  

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Elmondja, a bizottság tagjainak, – ami már a szociális bizottság ülésén elhangzott – hogy az 

Állami támogatás összege magasabb, mint az önköltség összege, ezért 2,5 millió Ft 

visszafizetési kötelezettség keletkezett. Az intézményi gondozási díjat 0 Ft-ban kell 

meghatározni, hogy ilyen ne forduljon elő többet.  
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A szociális bizottság ülésén hangot adott annak, hogy hogyan lehet nettó 59 Ft-ból, bruttó 101 

Ft-ból a tízórait, vagy uzsonnát előállítani. Azt a választ kapta, hogy a szépkorúaknak ez elég, 

ezt elfogadja, de kérdőjeles számára ez az összeg.  

Az idősek bentlakásánál az étkezés nélküli lakónak 2.515,- Ft-ot kell fizetnie a szolgáltatásért. 

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

Hogyan lehetséges az, hogy az idősek otthonában lakók közül valaki étkezés nélkül legyen? 

 

Fekete Tiborné képviselő: 

Elmondja, ez azért került bele, mert változott a házirend. Nem minden bentlakó étkezik az 

intézményben, van, akinek a családja felvállalja az étkeztetést, és erre az esetre is kellene 

meghatározni díjat. Akit a családja étkeztet, arra jobban odafigyelnek, ne hogy romoljon az 

egészségi állapota, pld. fogyás ne történjen, ha az egészségi állapot romlik, akkor visszakerül a 

Gondozási Központ étkeztetésébe a gondozott. Erről rendelet van.  

Kérdése lenne a bölcsődével kapcsolatban. Megkapják a normatívát. A bölcsődében mindig 15 

fővel számolnak. A Gyermekvédelmi törvény alapján vannak gyerekek, akik mentesülnek az 

intézményi gondozási díj alól. Hogyan számolják a díjakat? 

 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

Elmondja, megkapják a normatívát a 15 főre, de ha a szülők fizettek volna, akkor több lett volna 

a bevétel, és többet kellett volna visszafizetni. Sajnos a kiadási oldalon hiányzik 2,5 millió Ft. 

Ha nem fizettek volna a szülők 500 Ft/fő intézményi gondozási díjat, akkor ennél kevesebb 

lenne a különbség és a visszafizetendő összeg is. 

 

Fekete Tiborné képviselő: 

A bölcsődéseket mindig 15 fővel jelentik le, még akkor is, ha 2 fő nem fizet, mert 

gyermekvédelembe vett például. A működésükben 15 fő van leírva a normatívához. Ha több 

gyermek részesül mentességben, az újból fel fogja hozni a mínusz összegeket. Szerinte hiába 

határozzák meg a 0 Ft/fő gondozási díjat.  

 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

Nem történt meg az állami normatíva felhasználása. 

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

Ez így nem igaz. Ha nem fizetnek, akkor nem nő a bevétel, nem keletkezhet visszafizetési 

kötelezettség.  

 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

Nem történt meg az állami normatíva felhasználása. Külön kapnak támogatást a bölcsődei 

étkeztetésre, és a bölcsődei működésre, ez volt együtt a 34 millió Ft, és csak 32 milliót 

használtak fel. Ha nem fizettek volna 500 Ft/fő térítési díjat, akkor csak 1,2 millió Ft-ot kellett 

volna visszafizetni.  

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

Javasolja, akkor ne kérjenek térítési díjat a bölcsődésektől. 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Szerinte az 500 Ft térítési díj nem jelent olyan nagy bevételt.  

 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

Elmondja, 1.250 ezer Ft folyt be a térítési díjból. 231 napra kell számolni.  
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Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

További kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a gyermekek napközbeni 

ellátásának ellátási formák szerinti intézményi térítési díjairól szóló rendeletet. Ki ért egyet 

ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 
16/2025. (III. 12.) Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság határozata: 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottsága a Képviselő-testületnek megtárgyalásra, elfogadásra javasolja 

 

- a gyermekek napközbeni ellátásának ellátási formák szerinti intézményi térítési 

díjairól szóló rendeletet. Az intézményi gondozási díj 0 Ft/fő/nap legyen 500 

Ft/fő/nap helyett. 

 

Felelős:  Ribárszki István János a bizottság elnöke, a Bizottság véleményének 

ismertetéséért 

Határidő:  értelem szerint 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Szavazásra bocsátja a személyes gondoskodás körébe tartozó szociális ellátások ellátási formák 

szerinti intézményi térítési díjait. Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 
17/2025. (III. 12.) Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság határozata: 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottsága a Képviselő-testületnek megtárgyalásra, elfogadásra javasolja 

 

- a személyes gondoskodás körébe tartozó szociális ellátások ellátási formák szerinti 

intézményi térítési díjait. 

 

Felelős:  Ribárszki István János a bizottság elnöke, a Bizottság véleményének 

ismertetéséért 

Határidő:  értelem szerint 
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3.) Közétkeztetési szolgáltatás ellátása tárgyában 

 

Kőszegi Erzsébet Mária jegyző: 

Elmondja, a közétkeztetés szerződése 2025. március végével lejár. Az eljárás nem közbeszerzés 

köteles. Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a „Közétkeztetési 

szolgáltatás ellátása Gádoroson” tárgyú beszerzési eljárást lefolytatta. Az ajánlattételi 

felhívásokat 3 helyre küldték ki. A bontást követően az eredmény megszületett. A 

legkedvezőbb árrést a Fejes Bt. adta. 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Ő rákérdezett a szociális bizottság ülésén a nettó 59 Ft összegű tízóraira, szerinte ez valaminek 

a rovására fog menni, de elfogadta az intézményvezető asszony válaszát.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, hogy a Fejes Bt. vásárolt hőtárolós edényeket, beruházott az Önkormányzat részére.  

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

További kérdés, hozzászólás nem volt. 

Szavazásra bocsátja, a közétkeztetési szolgáltatás elbírálásának eredményét. Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 
18/2025. (III. 12.) Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság határozata: 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottsága a Képviselő-testületnek megtárgyalásra javasolja 

 

- a közétkeztetési szolgáltatás elbírálásának eredményét. 

 

Felelős:  Ribárszki István János a bizottság elnöke, a Bizottság véleményének 

ismertetéséért 

Határidő:  értelem szerint 

 

4.) Egyebek 

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

Elmondja, a pénzügyi bizottságnak össze kellene állítani egy éves tervet. Javasolja, hogy a 

pénzügyi bizottság nézze át a bérleti szerződéseket, és nézzék meg, hogy a bérleti díjakat 

fizetik-e a bérlők. 

Felteszi a kérdést, mi van az Önkormányzat Mercedes típusú szennyvízszippantó autójával? 

Megvan még, vagy eladásra került? 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Elmondja, a pénzügyi bizottságnak van 2025. évi munkaterve. Támogatja a felvetést, ha az az 

Önkormányzatot előre viszi, akkor üljenek össze. Megbeszélte a pénzügyi csoportvezetővel, 

hogy minden hónap végén tájékoztatja a bizottságot arról, hogy kinek tartozik az 

Önkormányzat, mennyi kifizetetlen számla van. 
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Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, 2019. évben a szennyvízszippantó autó átkerült az Alföldvíz Zrt.-hez. 

 

Kőszegi Erzsébet Mária jegyző: 

Elmondja, a mai nappal az Önkormányzatok Rendkívüli támogatását (REKI) elindították. 

 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

Elmondja, 14,5 millió Ft közüzemi számla van kimutatással csatolva, csak az Önkormányzati 

számlákat tudják beletenni a REKI pályázatába.  

 

Mihókné Ribárszki Erika bizottsági tag: 

Kérdezi, ha valaki a tartozás felét befizeti, akkor elengedik a többi részét? 

 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

A késedelmi pótlékot engedik el, ha van fizetési hajlandóság. Egyedi ügyek vannak.  

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

A szerződésben ajánlott magas összegű gázárakkal kapcsolatban történt-e előre lépés. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

A szerződésben ajánlott energia árakkal kapcsolatban beszélt az ügyintézővel, és azt a 

tájékoztatást kapta, hogy az Önkormányzat nem köteles elfogadni a szerződésben ajánlott 

árakat, ha azokat nagyon magasnak tartja, 20 napjuk van rá, hogy reagáljanak. A Gondozási 

Központ még magasabb összegű díjat kapott. Kérnek egyedi elbírálást. Reméli akkor küldeni 

fognak egy jobb ajánlatot.  

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

Meg kell nézni az alapdíjat az ajánlaton. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Meg van állapítva egy fix m3, amit kötelesek felhasználni. 

Tájékoztatási kötelezettsége van a Versenyképes Járások Programmal kapcsolatban. Arra a 

kérdésére még nem kapott választ, hogy melyik a bázis év, a 2023-2024. év, vagy a 2024. és 

2025. év májusáig befizetett iparűzési adó. Megalakult a Térségi Tanács, a Békés Vármegyei 

Közgyűlés Elnöke és a polgármesterek a tagok, összesen 8 fő. A járási tervet majd 2/3-os 

többséggel kell elfogadni. Célokat kell kitűzni. Választási lehetőség: közvilágítás (2027-ben 

megszűnik a kompakt fénycső), közbiztonsági kamerarendszer, orvosi vérvételi szolgáltatás, 

laborszolgáltatás, gyalogos átkelő telepítése.  

Most kaptak egy újabb levelet, hogy mire lehet pályázni, abban benne van a belterületi út 

fejlesztése, ezért lesz még egy megbeszélés. A pályázatokat március 25-től lehet beadni. A 

járási keret 250 millió Ft, de még lehet kalkulálni egy plusz tartalék kerettel is. Ezt a plusz 

keretet a gyermekvédelemre terveznék fordítani, átmeneti otthonokat, berendezéseket lehetne 

megvalósítani. Orosháza ipari parkot szeretne. A Kórházat is lehetne ebből fejleszteni, de mivel 

nyertek egy ROHU projektet egy aradi Kórházzal közösen, ezért tudnak két osztályt is nyitni.  

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

A belterületi utak fejlesztése fontos, a pénzösszeg szétosztása után egy településre 20-25 millió 

Ft juthat. A közvilágítás 2027. évben lesz fejlesztve. Meg kellene határozni a prioritást, hogy 

milyen fejlesztésre gondolnak.  

 

 



8. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Minden polgármesternek 1 szavazata van, ezért több településnek össze kell fogni, egy közös 

célért.  

 

Fekete Tiborné képviselő: 

Tájékoztatja a pénzügyi bizottságot, hogy a rendezvénynaptárban a Gyermeknap szerepel. A 

Gyermeknapra az éves keret 800 ezer Ft. Három éve mindig ugyanazzal a céggel kötöttek 

szerződést, de drágább lett az ár, és ezért már tavaly új vállalkozót kerestek, próbálnak olcsóbb 

szerződéseket kötni. Higyed-Horváth Viktória intézményvezető asszonnyal tervezik közösen 

ezt a programot. Az ugráló várat nagyon szeretik a gyerekek, ezért ezek is lesznek. A Csiga duó 

jönni fog. Molnár Orsi azonban nagyon megemelte az díját, így Őt nem tudják leszerződtetni. 

A körhintát 400 ezer Ft-ért tudnák biztosítani, ami tavaly is nagy siker volt, de így is a költségek 

alatt vannak még. A hintások várják a választ. A Gyermeknapra lesznek még civil szervezeti 

felajánlások és a Gádorosi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke is jelezte támogatását.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, a következő IV. Gazdanappal kapcsolatban, hogy az Agrárminiszter Urat felkérték 

a rendezvény fővédnökségére, amit el is fogadott.  

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Megköszöni a Gyermeknappal és a Gazdanappal kapcsolatban elhangzott tájékoztatást. 

További bejelentés nem volt, ezért a bizottsági ülést bezárja.  

 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 Ribárszki István János Mihókné Ribárszki Erika 

 bizottsági elnök bizottsági tag 


